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Chemical Engineering – ENSCR - France – 2012 
 الهندسة الكيميائية – جامعة رين – فرنسا – 2012

Ph.D. 

 الدكتوراه 

Education 
Chemical Engineering – Polytech Montpellier – France – 2009 

 الهندسة الكيميائية – بوليتك مونبلييه – فرنسا – 2009

Master's 
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 الماجستير

Chemical Engineering – University of Gabes – Tunisia – 2009 
 الهندسة الكيميائية – جامعة قابس – تونس – 2009
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 البكالوريوس 

Associate Professor 
 أستاذ مشارك 

Current Academic Position 
 المنصب العلمي

Chemical Engineering 
 الهندسة الكيميائية 

Current Academic Department 
 القسم العلمي

His field of expertise concerns environmental engineering and especially the study of 
physical and chemical treatments in relation with traces compounds. His research 
focuses mainly on processes involving electric reactor (nonthermal plasma) and 
photocatalysis oxidation of micropollution and / or processes involving a transfer to a 
solid phase. He has skills in modelling and simulation of depollution processes for 
industrial scale extrapolation. He has more than 10 industrial collaboration.With an h-
index of 45, he published more than 145 A ranking publications and 2 patents. He is 
Editor to three Elsevier Books and has two book-chapters and presented numerous 
communications at international meetings (more than 100).  

حاثه تركز ل أ ات ع رئ  ش ا  المفاعل تتضمن ال  العمل ه لازما) ال سدة (الحرارة غ  ال التحف  وأ  
ات أو/و الدقيق للتلوث الضو  ه .الصلب الطور إ الانتقال تتضمن ال  العمل اة  نمذجة   مهارات لد ومحا  

ات ه .الصنا  المستوى ع الاستقراء أجل من التلوث إزالة عمل ة تعاونات 10 من أ  لد صناع . 

الغ مؤ  مع 45 ال ،h    شورا 145 من أ ا م ف شهادا 5100 و تص راء  :اس اع و لثلاثة  محرر وهو .اخ  
من كتب  Elsevier تاب من فصل  وله د وقدم ال ة الاجتماعات   المؤتمرات من العد من أ ) الدول  

مشارك محرر وهو .(100 ف ومحرر ،(Springerو MDPI مجلات)  د منتظم ومراجع ض المجلات من للعد  
ة النظراء يراجعها ال  الدول . 
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